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§ 71 Information från servicedirektören 
 
Sammanfattning 
Louise Strand, servicedirektör, informerar om: 

• Citadellsgymnasiet uppmärksammades med hedersomnämnande vid utdelningen 
av stadsbyggnadspriset. Priset till gick Hyllievångsparken. 

• Citadellsgymnasiet hade sin invigning igår, den 24 september 2024. 
• Arbete pågår med att uppdatera förvaltningens krisledningsplan. 

Ledningsgruppen kommer att ha en övning i oktober. 
• Den 17 september var den en nödvattenövning som leddes av stadskontoret i 

samarbete med VA SYD. Kommunteknik levererade vatten till flera 
förvaltningar i staden bland annat hälsa- vård och omsorgsförvaltningens 
boenden, och skolrestaurangen på Oxievångsskolan tillagade mat med hjälp av 
levererat vatten. 

• Nya IT-system för ekonomi, utbildningsplattform och HR. 
• Medarbetarenkäten kommer att pågå under perioden 6 november - 20 november. 

Resultatet väntas bli klart i vecka 50. 
• Förvaltningschefernas studieresa till Helsingfors i oktober. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 72 Delårsrapport 2024 servicenämnden 

SN-2024-300 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden beslutar om en delårsrapport per år, i syfte att följa utvecklingen för mål, 
verksamhet och ekonomi. I delårsrapporten rapporteras om utvecklingen under perioden 
januari-augusti. 
 
Under perioden har flera insatser genomförts för att bidra till förflyttningar inom de nio 
kommunfullmäktigemål som är riktade till servicenämnden. Bedömningen är att arbetet 
med fem av nio kommunfullmäktigemål har gått enligt plan och bidraget för 2024 
förväntas uppnås under året. Arbetet med fyra kommunfullmäktigemål har gått delvis enligt 
plan och bidraget för 2024 förväntas därför delvis uppnås under året.  
 
För att önskat utfall ska stämma överens med målsättningen för indikatorn Minskad 
energianvändning – en minskning med 1,7 % - föreslås att önskat utfall justeras från 145 
kWh/kvm Atemp till 140 kWh/kvm Atemp. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner delårsrapport 2024 – servicenämnden. 
2. Servicenämnden justerar önskat utfall på indikatorn Minskad energianvändning 1,7 % 
årligen mätt i kWh/kvm Atemp från 145 kWh/kvm Atemp till 140 kWh/kvm Atemp. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 
 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Louise Strand, servicedirektör, och Cecilia Antonsson, ekonomichef, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §60 SEN AU Delårsrapport 2024 servicenämnden 
• Tjänsteskrivelse Delårsrapport 2024 Servicenämnden 
• Delårsrapport 2024 - servicenämnden (till nämnden) 
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Särskilt yttrande 
 

3, Delårsrapport 2024 servicenämnden 
 

Vänsterpartiet fortsätter glädjas åt att följa det fortsatta skiftet från att ”leka affär” med 
skattebetalarnas pengar till att kommunen använder självkostnadsprincipen i sin prissättning. Då 
menar vi specifikt ny internhyresmodell och hur den implementeras med våra 
samarbetspartners/förvaltningarna, till exempel genom de återkommande justeringarna för att 
bättre följa kostnadsprognoserna för respektive hyra. 

Vi gläds även rejält åt att delårsrapporten beskriver effektivisering i termer av att det ska leda till 
effektivitet och kostnadsmedvetenhet, högre kvalitet på utfört arbete och bättre arbetsmiljö - istället för att 
pressa kostnader och priser via nedskärningar. Det är något Vänsterpartiet efterfrågat och nu 
noterar gehör för. 

Vi oroas dock av att klimatomställningen, produktionen av förnybar energi och 
energieffektiviseringen, inte går enligt plan och att vi inte fått svar på varför och vad som behöver 
åtgärdas. 

 

 

 

Servicenämnden 2024-09-25 
 

Banesa Martinez (V)    Anders Andersson (V) 

 

Med instämmande av 

Johan Strandell (V) 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2024-300 Delårsrapport servicenämnden 
 

I sammanhanget vill vi understryka följande: 

• Vi konstaterar ånyo att rapporteringen saknar uppgift om såväl utfall som planering för 
det övergripande effektiviseringsarbetet trots att sådan uppföljning ställts i utsikt.  

• Målen för energieffektivisering riskerar att inte nås, bland annat till följd av ändrade 
förutsättningar för solenergi. Vi kräver en särskild återrapportering till nämnden under 
hösten om status och handlingsplan. Vilka åtgärder står till buds för att nå uppställda mål? 
Vad krävs för att växla upp tempot ytterligare? Finns tillräcklig planeringskapacitet? 

• Att det finns problem med den nyligen genomförda modellen för internhyror är 
uppenbart. Av rapporten framgår att ansvarsfrågorna rörande skyfallssäkring av 
fastigheter är otympliga och att åtgärder riskerar bli försenade. Frågan är av största vikt; vi 
kräver att frågan återrapporteras till nämnden under hösten med förslag till lösning. Det 
får inte inträffa att konstaterade behov av skyddsåtgärder inte blir utförda i rätt tid. På 
liknande sätt är internhyresmodellen också behäftad med problem rörande 
energieffektivisering. Även här kräver vi återrapportering med förslag till reformering av 
modellen. 

• Rapporten upptar, som sig bör, även uppföljning av pågående investeringar. Det 
föranleder oss till följande kommentar. Den nya lokalförsörjningsprocessen innebär att 
det numera är den nyttjande nämnden som begär objektgodkännande för investeringar 
hos kommunfullmäktige. Det anser vi i sig vara en korrekt ordning. Vi är dock starkt 
kritiska till att servicenämnden är helt avkopplad i beslutsprocessen: den nuvarande 
ordningen är att kommunfullmäktige uppdrar åt servicenämnden att genomföra 
investeringar uppgående till mycket stora belopp (hundratalsmiljoner kronor) - med fullt 
ansvar - utan att nämnden fått någon som helst insyn i förutsättningarna. Det är en 
orimlig ordning. Vi kräver, i avvaktan på en reformering av lokalförsörjningsprocessen, 
att nämnden fortlöpande får adekvat information om hur planeringen för investeringarna 
fortlöper. 

• Det är positivt att arbetet med It och digitalisering framskrider. Särskilt positivt är att 
ledningen i rapporten konstaterar att IT-säkerheten bedöms som god, inte bara för 
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utvecklingen i sig utan för modet att ta ansvar för slutsatsen. Vi ser gärna fler exempel på 
sådant mod framöver. 

 
 
Servicenämnden 2024-09-25 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M)  Armina Gunic (M) 
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§ 73 Uppföljning av internkontroll delårsrapport 2024 

SN-2024-1286 
 
Sammanfattning 
I Malmö stads reglemente för intern kontroll anges att förvaltningsdirektören löpande ska 
rapportera till nämnden om hur den interna kontrollen fungerar. Rapporten är en 
delrapport för 2024 och sträcker sig till och med tertial 2. 
 
Rapporten innehåller uppföljning av en direktåtgärd och tre granskningar. Direktåtgärden 
handlar om: 

1. Egenkontroller brandskydd (SBA) 
De tre granskningarna är en av nämndens egna granskningar och två 
kommungemensamma granskningar: 

1. Uppföljning av leverantörsavtal 
2. Felaktig tillgång till information och lokaler 
3. AI-relaterade risker 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner uppföljning av internkontroll delårsrapport 2024.  
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Marcus Christensson, avdelningschef för IT och digitalisering, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Serviceförvaltningens avdelningschefer 
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §61 SEN AU Uppföljning av internkontroll delårsrapport 2024 
• Tjänsteskrivelse Uppföljning av internkontroll delårsrapport 2024 
• Uppföljning av internkontroll delårsrapport 2024 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2024-772 Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt 
 

Planen är den första i sitt slag och innehåller mestadels allmänna beskrivningar och översiktliga 
inriktningar framöver. Vi anser att planen de kommande åren med fördel kan göras mer analytisk 
och substansrik och därmed tjäna som inspiration för det kommande arbetet. Vi anser bland 
annat att följande aspekter kan arbetas in: 

• Kortfattad beskrivning av nuvarande struktur: avseende upplägg, kostnader, bemanning, 
platser, kommunikationskanaler etc. 

• Beskrivning av aktuell status: volymer, nöjdhet, uppklarningsprocent, svarstider, trender 
etc. Vilka aspekter är starka respektive svaga? 

• En diskussion om alternativa handlingsvägar kopplade till kostnader är befogad.  

• En översiktlig jämförelse över hur andra kommuner tar sig an frågan. Vilka 
utvecklingsfrågor synes värda att syna närmre? 

 
 
Servicenämnden 2024-09-25 
 

 

Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M)  Armina Gunic (M) 
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§ 74 Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt 

SN-2024-772 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har fått i uppdrag av kommunfullmäktige (KF 2022-02-03 §9) att ta fram 
en plan som fastslår inriktningen för kontaktcenter och en samarbetsprocess för nära 
samarbete med alla förvaltningar. Planen ska vara flerårig och uppdateras årligen. 
 
Utvecklingsplanen för kontaktcenter är en strategisk inriktning för medborgarservice i 
Malmö stad. Alla Malmö stads förvaltningar arbetar mot kommunfullmäktigemålet att ge 
god och likvärdig service. Syftet med utvecklingsplanen är att skapa en grund för ett 
gemensamt arbete. En viktig förutsättning för det gemensamma arbetet är 
samarbetsprocessen eftersom varje förvaltning ansvarar för sina myndighetsprocesser 
samtidigt som kontaktcenter ansvarar för den sammanhållna serviceprocessen. 
 
Den första utvecklingsplanen för medborgarservice 2025 och framåt lyfter fem 
utvecklingsområden: 
·         Tillgänglighet och serviceinriktat bemötande 
·         Rättighetsbaserad service 
·         Digitalisering och servicekommunikation 
·         Lokal service 
·         Samarbetsprocess. 
 
Serviceförvaltningen har omarbetat förslaget till utvecklingsplan efter att servicenämndens 
arbetsutskott den 11 juni 2024, § 47, återremitterade ärendet till förvaltningen. 
 
Beslut 
Servicenämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner Utvecklingsplan för 
kontaktcenter 2025 och framåt. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadskontoret 
Serviceförvaltningens ledningsgrupp 
Enhetschef för kontaktcente 
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Beslutsunderlag 
• §62 SEN AU Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt 
• Tjänsteskrivelse Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt 
• Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt, beslutsunderlag till 

servicenämnden 
• §47 SEN AU Utvecklingsplan för kontaktcenter 2025 och framåt 
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§ 75 Gåva avseende byggnad på ofrigrund, kanslibyggnad Segevång 

SN-2024-1385 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden övertog förvaltningsuppdraget av fritidsnämndens fastigheter 2008. På 
vissa av fastigheterna förekommer att byggnader på ofri grund är placerade. Detta innebär 
att Malmö stad äger marken men byggnaden ägs av annan part, till exempel av en förening. 
 
Aktuell byggnad i detta ärende föreslås tas över av servicenämnden med anledning av att:   

• Byggnaden är placerad på mark som ägs av Malmö stad och upplåtes internt till 
servicenämnden vilket innebär att servicenämnden har fastighetsägaransvar på 
marken där byggnaden är placerad.   

• Fritidsförvaltningen har utryckt behov av att nyttja byggnaden och accepterat 
översänt hyresförslag av serviceförvaltningen.   

• Serviceförvaltningen har gjort bedömningen att det finns behov av denna 
byggnad över tid.   

• Status och konstruktionsutredning är genomförda och ekonomiskt underlag är   
framtaget; underlaget har legat till grund för hyreskalkylen.   

 
Grovt estimerad totalkostnad för renovering av byggnad uppgår till 230 000 kronor, varav 
cirka 150 000 kronor är investeringsunderhåll. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner mottagande av klubbstuga, byggnad D, på fastigheten del av 
Kirseberg 14:42 och 30:2 objekt 1943 Segevångsbadet. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden  
Tekniska nämnden 

Beslutsunderlag 
• §63 SEN AU Gåva avseende byggnad på ofrigrund, kanslibyggnad Segevång 
• Tjänsteskrivelse Gåva avseende byggnad på ofri grund på Segevång 
• Bilaga 1. Markupplåtelseavtal Segevångsbadet 
• Bilaga 2. Situationsplan 
• Bilaga 3. Segevångsbadet 
• Bilaga 4. Beställning från Fritidsförvaltningen 
• Bilaga 5. Gåvobrev 

13



 
 
 
 
 
 

 
 
 

• Bilaga 6. Ritning 
• Bilaga 7. Livskostnadsanalys 
• Bilaga 8 Byggnadens position 
• Bilaga 9 Flygfoto 
• Bilaga 10 Foto framsida 
• Bilaga 11 Foto baksida 
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§ 76 Motion av Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda 
möjligheten för ett nytt Malmö konstmuseum, STK-2024-491 

SN-2024-1090 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har getts möjlighet att yttra sig över en motion om att utreda möjligheten 
för ett nytt Malmö konstmuseum i Kungsparkensom Anton Sauer (C) och Kay Wictorin 
(C) har väckt i kommunfullmäktige. Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige beslutar 
att uppdra åt berörda nämnder att utreda förutsättningarna för ett nytt konstmuseum i 
Kungsparken. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• §64 SEN AU Motion av Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda 

möjligheten för ett nytt Malmö konstmuseum, STK-2024-491 
• Tjänsteskrivelse Motion av Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda 

möjligheten för ett nytt Malmö konstmuseum 
• Förslag till yttrande Motion av Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda 

möjligheten för ett nytt Malmö konstmuseum 
• Motion av Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda möjligheten för ett 

nytt Malmö konstmuseum i Kungsparken 
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§ 77 Remiss Samråd Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i 
Törnrosen (Dp 5885) 

SN-2024-1383 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss Samråd Detaljplan för del av fastigheten 
Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) till servicenämnden för yttrande. 
 
Detaljplanens syfte är att möjliggöra en byggnad för bostäder och centrumändamål. Syftet 
är också att möjliggöra en breddning av Bennets väg för att ge bättre plats åt fotgängare. 
 
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv till 
detaljplanens syfte och har inga invändningar mot förslaget.  
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanen och godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet reserverar sig muntligen. 

Yrkanden 
Banesa Martinez (V) yrkar att servicenämndens yttrande ska vara följande: 
I enlighet med riktlinjer för höga hus i Malmö; 

• att det i detaljplanen förtydligas att de takterrasser som planeras för ska utformas 
så att de kan fungera som en gemensam yta eller samlingspunkt för de boende i 
huset. 

• att entréhallar, hisshallar och trapphus utformas för att främja och möjliggöra 
social interaktion mellan närboende. 

 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
 
Ordföranden ställer yrkande från Banesa Martinez (V) under proposition och finner att det 
avslås. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §65 SEN AU Remiss Samråd Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i 

Törnrosen (Dp 5885) 
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• Tjänsteskrivelse Remiss Samråd Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i 
Törnrosen (Dp 5885) 

• Förslag på Yttrande Remiss Samråd Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i 
Törnrosen (Dp 5885) 

• Översiktsbild Samråd Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i Törnrosen (Dp 
5885) 

• Plankarta Samråd; Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
• Planbeskrivning Samråd; Detaljplan för del av fastigheten Bennet 2 i Törnrosen 

(Dp 5885) 
• SBN 2024-06-18 §181b särskilt yttrande (M), (C) Samråd; Detaljplan för del av 

fastigheten Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
• SBN 2024-06-18 §181c särskilt yttrande (SD) Samråd; Detaljplan för del av 

fastigheten Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
• SBN 2024-06-18 §181a reservation (V) Samråd; Detaljplan för del av fastigheten 

Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
• SBN 2023-12-14 §337a reservation (V) Samråd; Detaljplan för del av fastigheten 

Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
• SBN 2023-12-15 §337b särskilt yttrande (M), (C) Samråd; Detaljplan för del av 

fastigheten Bennet 2 i Törnrosen (Dp 5885) 
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§ 78 Anmälningsärenden till servicenämnden - september 2024 

SN-2024-568 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden tar vid varje sammanträde del av dokument som anmäls till nämnden: 

• Månadsrapport av pågående investeringsärenden som beslutas av 
kommunstyrelse och kommunfullmäktige 

• Sammanställningar av delegationsbeslut som anmäls till nämnden i enlighet med 6 
kap 37–40 §§ i kommunallagen (2017:725) och nämndens delegationsordning 

• Inkomna eller upprättade handlingar såsom protokoll från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen, andra nämnder, arbetsutskottet och förvaltningsrådet. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner redovisningen av anmälningsärendena. 
   

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer förvaltningens förslag under proposition och finner 
att det bifalls. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Anmälningsärenden till servicenämnden - september 2024 
• Sammanställning av pågående investeringsärenden per september 2024 
• Redovisning av delegationsbeslut, augusti 2024 - stadsfastigheter 
• Redovisning av delegationsbeslut avseende påföljder för överträdelse av avtal, maj 

2024 - färdtjänst och skolskjuts 
• Redovisning av delegationsbeslut, augusti 2024 - färdtjänst 
• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 240917 §66 Remiss Granskning för 

Detaljplan för fastigheten Hyllie 43 m.fl. i Hyllievång i Malmö (Dp 5775) 
• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 240917 §67 Remiss Granskning; 

Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 9173 m.fl. (norra delen av 
Stadionområdet) i Stadion (Dp 5833) 

• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 240917 §68 Remiss Granskning för 
Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 

• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 240917 §69 Remiss Granskning för 
Detaljplan för fastigheten Hyllie 201 och del av Hyllie 16561 i Hyllievång i Malmö 
(Dp 5666) 

• Beslut från kommunstyrelsen 240814 § 187 Remiss Klimat och 
näringslivsdepartementet - En ny beredskapssektor - för ökad 
försörjningsberedskap (SOU 2024:19) 

• Beslut från kommunstyrelsen 240814 § 191 Återrapportering av fördelning av 
medel inom staden ur klimatstrategisk budget 2023 

• Beslut från kommunstyrelsen 240814 § 192 Uppföljning av visselblåsarärenden 
2024 
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• Beslut från kommunstyrelsen 240814 § 194 Utvecklingsplan för 
kommungemensam IT och digitalisering 2025 

• Protokoll för servicenämndens arbetsutskott 240917 
• Protokoll Förvaltningsråd 2024-09-16.. 
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